
 

  

OBČINSKEMU SVETU 
OBČINE ŽIRI 
 

Štev.: 9000-0004/2022 
Datum: 13. 10. 2022 

Z A P I S N I K 
18. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŽIRI, 

 
ki je bila v četrtek, 13. 10. 2022 ob 19.00 uri, v veliki sejni sobi Občine Žiri, Loška cesta 1, Žiri. 
 
PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: Božidar Cankar, Matej Gregurovič, Vesna Kranjc, Drago 
Kramperšek, Ida Filipič Pečelin, Mitja Kozamernik, Maja Justin Jerman, Jože Petrovčič, Martin Oblak, 
Sašo Pečelin, Marko Bogataj, Bernarda Lukančič in Peter Podobnik. 
 
ODSOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: Mateja Velkavrh (opravičeno) 
 
OSTALI PRISOTNI: Jože Stanonik – podžupan, Matija Podobnik – direktor občinske uprave, sodelavci 
občinske uprave: Olga Vončina, Andrej Poljanšek, Franci Kranjc, Jana Peternel, Gregor Mlinar, Nataša 
Kopač, Nina Lukan in Maja Mohorič - zapisnikarica, Mateja Rant – Gorenjski glas in Jana Jenko – Radio 
Sora ter Vesna Stanonik, Andraž Kopač, Janez Tratnik, Darjan Kacin in Jaka Podobnik 
 
OSTALI ODSOTNI: Špela Žabkar - Delo, Aljana Jocif - RTV Slo, Aleš Dolenc -  predsednik NO, Bojan 
Miklavčič – načelnik UE Škofja Loka 
 
Občinski svet je bil sklepčen. Lista s podpisi prisotnih je priloga zapisniku. Seja je bila snemana. 
 
18. redno sejo Občinskega sveta je sklical in vodil podžupan Jože Stanonik (v nadaljevanju podžupan). 
Pozdravil je vse prisotne. 
 
Ad 1.) Potrditev dnevnega reda 

Jože Stanonik je povedal, da se na dnevni red uvrsti dodatna točka, ki obravnava volitve za elektorja 
in kandidata za člana Državnega sveta. 
 
Podžupan je predlagal naslednji dnevni red: 
 
1.  Potrditev dnevnega reda 
2.  Potrditev zapisnika 17. redne seje OS 
3.  Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Žiri za leto 2022 v obdobju od 1.1. do 30.6.2022 
4.  Obravnava in sprejem predloga drugega rebalansa proračuna Občine Žiri za leto 2022 
5.  Predlog ekonomske cene programov predšolske vzgoje 
6.  Sklep o določitvi javne infrastrukture na področju kulture 
7.  Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena za nepremičnine v lasti občine Žiri 
8.  Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena za nedefinirano javno dobro na 

območju občine Žiri 
9.  Sklep o določitvi vrednosti točke za obračun NUSZ v letu 2023 
10.  Pobuda za izdelavo strategije starosti prijazne občine Žiri 
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11.  Zaprosilo za obrazloženo mnenje o prijavljenih kandidatih za ravnatelja Glasbene šole Škofja 
Loka 

12.  Volitve za elektorja in kandidata za člana Državnega sveta 
13.  Seznanitev s stroški Občine Žiri vezano na gradnjo Doma starostnikov Žiri 
14.  Razno 

 
in dal na glasovanje naslednji sklep:  
 
SKLEP ŠT. 29/2022 
Občinski svet Občine Žiri potrjuje predlagani dnevni red.  
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2.) Potrditev zapisnika 17. redne seje OS 
 
Matej Gregurovič pove, da je na 17. seji pod točko razno vezano na izdajanje občinskega glasila 
navedel citat iz opravljenega nadzora zaključnega računa. Prosi, da se citat dobesedno navede v 
zapisniku. 

Ida Filipič Pečelin ima pripombo na zapis vezan na komentar predvolilne objave stranke SDS v 
občinskem glasilu. Pove, da je rekla, da bi župan moral javno odreagirati na to objavo in, ne, da bi jo 
moral umakniti. Prosi za popravek. 

Peter Podobnik je povedal, da se strinja z ga. Ido in, da je cenik veljaven za vse ter, da so tudi druge 
stranke objavljale svoje reklame za lokalne volitve. 

Podžupan je dal na glasovanje naslednji 

SKLEP ŠT. 30/2022 
Občinski svet Občine Žiri potrjuje zapisnik 17.redne seje s podanimi popravki. 

Sklep je bil sprejet z 12 glasovi ZA in 1 glasom PROTI. 

 

Ad 3.) Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Žiri za leto 2022 v obdobju od 1.1. do 30.6.2022 
 
Podžupan je povedal, da je leto 2022 specifično leto. Glede na trenutne razmere na trgu dela je 
namreč zaradi veliko dela težko dobiti delovno silo za izvedbo investicij. 
Proračunska poraba je bila v ½ leta 2022 24,9%, kar je primerljivo z enakim obdobjem lanskega leta. 
Občina trenutno nima neporavnanih obveznosti iz preteklih let, tekoče obveznosti se plačujejo v 
zakonsko določenem roku. Do sprememb proračunskih uporabnikov med letom ni prišlo, proračun se 
izvaja tekoče in brez težav. 
 
Mitja Kozamernik, predsednik odbora za gospodarstvo, je povedal da so točko na odboru 
obravnavali. Opozorili so na nizko realizacijo in na proračunsko postavko ureditve struge Jezernice, 
pri kateri je prišlo do napake pri planiranju. Na vprašanje zakaj kar nekaj postavk ni bilo realiziranih 
na odboru niso dobili konkretnega odgovora, zato so predlagali, da se do seje OS pripravi ustrezne 
obrazložitve. 
 
Sašo Pečelin, predsednik odbora za negospodarstvo, je povedal, da so točko obravnavali. Prav tako so 
opozorili na nizko realizacijo projektov in na visoka odstopanja v zneskih. 
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Vprašali so kako je s prerazporejanjem sredstev znotraj proračunskih postavk, če gre za zneske večje 
od 20%. Za odgovor prosi Olgo Vončina, svetovalko za proračun. 
 
Peter Podobnik, predsednik odbora za prostor, pove, da so prav tako opozorili na nizko realizacijo, na 
odgovore, ki so jih odborniki imeli pa so dobili odgovore. 
 
Matija Podobnik odgovori na vprašanje odbora za gospodarstvo glede ureditve pločnikov na Selu, od 
Kovačevega klanca do Grošlja. Razloži, da je letošnje leto zaradi situacije na trgu izredno težko dobiti 
izvajalce. Nedolgo nazaj je bila v Žireh delegacija Direkcije za ceste. Govorili so tudi o ureditvi 
pločnikov na Selu. Ti pločniki so ob regionalni cesti, zato so tudi postopki veliko bolj zahtevni, kot 
postopki, ko gre za občinsko cesto. Prva stvar je priprava projektne naloge, ki pa zaradi problemov z 
ostalimi investicijami, še ni začela. 
 
Olga Vončina odgovori na vprašanje odbora za negospodarstvo glede prerazporejanja sredstev 
znotraj proračunskih postavk. Pojasni, da je v odloku o proračunu zapisano, da so prerazporeditve 
možne znotraj glavnega programa po programski klasifikaciji, s tem, da to procentualno ni omejeno. 
Procentualna omejitev je določena znotraj NRP-jev (načrtov razvojnih projektov), kjer je določeno, da 
če se investicijska vrednost investicije poveča za več kot 20% je potrebno narediti novelacijo 
investicijskega dokumenta. 
 
Vesna Kranjc pove, da 8. člen Odloka o proračunu (splošnega dela) določa, da se 20% lahko razporedi 
v okviru NRP-ja, vsaka investicija, nabava… mora imeti svoj NRP.  
Vpraša ali občina pri razporejanjih ne upošteva 20% posamezne postavke in upošteva samo konto.  
 
Olga odgovori, da je odvisno od tega kako je določeno v odloku.  
 
Vesna opozori, da v gradivu ni priloge iz katere bi bile te prerazporeditve razvidne. 
 
Olga je povedala, da so dodatne tabele objavljene v gradivu na spletu. 
 
Vesna Kranjc opozori, da so prerazporeditve v primeru projekta ureditve Jezernice prevelike, gre 
namreč za prerazporeditev pozabljenih 130.000€.  
Vprašala je, če se tudi v primeru, če na postavki ni zagotovljenih dovolj sredstev, sklepajo pogodbe. 
 
Andrej Poljanšek je povedal, da je res, da, če v proračunu sredstev ni zagotovljenih, se pogodbe ne 
sme skleniti. Pove, da se je za projekt ureditve Jezernice v lanskem letu izvedel javni razpis, prav tako 
so bila v lanskem proračunu sredstva zagotovljena, sredstva so bila zagotovljena tudi za izvajanje 
investicije v letu 2022. Ob podpisu pogodbe je imela občina veljaven proračun in veljavne razvojne 
programe za leto 2022. Do napake je prišlo pri pripravi proračuna za leto 2022, kjer je bilo v proračun 
pomotoma vnesenih samo 20.000€ za II. fazo, pozabili pa so na 80.000€ za I. fazo izvedbe projekta, za 
kar je bila pogodba sklenjena v letu 2021. To se je popravilo z rebalansom.  
 
Matej Gregurovič vpraša kakšna je časovnica realizacije ureditve Jezernice. 
 
Andrej Poljanšek je pojasnil, da je 1. faza protipolavnih ukrepov izvedena, 2. faza se bo izvedla po 
sprejemu proračuna. Kar se tiče komunalnega opremljanje je situacija taka, da je projekt za 1. fazo 
vodovod, kanalizacija pripravljen, poslan je bil  v soglasje na Telekom, Elektro in Arso. Po pridobitvi 
soglasij je v planu, da se še v letošnjem letu vloži vlogo za gradbeno dovoljenje za vodovod in 
kanalizacijo, v tem času pa se bo do konca pripravil PGD. Nato bo sledila tudi ureditev ceste.  
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Če bo šlo vse po planu, bo ta del ureditve Jezernice (do Katarnikovih parcel in Žontarja) zaključen v 
naslednjem letu. 
 
Vesna Kranjc je povedala, da je govorila z g. Igorjem Petkom, direktorjem firme, ki je projektiral to 
zadevo. 
Vprašala je kakšen je načrt opremljanje tega dela z elektriko in, če bo potrebno postavljati novo 
transformatorsko postajo za katero Elektro nima zagotovljenih sredstev, vprašala je kako je s 
projektom ureditve ceste ter kako je z vodnim soglasjem (informacija je namreč, da se zadeve z 
Arsom zapletajo). Prosila je, da se pripravi pisno poročilo, ki bi se posredovalo vsem svetnikom. 
Gre namreč za pomembne informacije za vse občane, ki si želijo gradnje na tem območju in tudi za 
tiste, ki imajo že podpisane pogodbe in ne vedo kako se bodo lahko priklopili do konca leta 2023. 
 
Andrej Poljanšek je pojasnil, da se je pri PDG-ju dalo prednost ureditvi vodovoda in kanalizacije, cesto 
se bo urejalo z zamikom. Projektna dokumentacija ureditve ceste je bila že pripravljena, narejene so 
bile tudi odmere. V sklopu teh projektov se v cesti opredeli tudi kabelska kanalizacija za elektriko, to 
je stvar občine. Bil je predviden priklop iz transformatorja (najbližji sosed je Matej Albreht, varianta je 
bila tudi, da gre elektrika zadaj, čez vrtove, za kar ni bilo velikega navdušenja). V tem času je prišlo do 
spremembe zakonodaje, ki določa, da v kolikor gre za večje gradnje, mora Elektro to urediti na svoje 
stroške. Glede na trenutne trende gradnje sončnih elektrarn, toplotne črpalke ipd, so ugotovili, da bi 
bilo najbolj racionalno, da se postavi novo transformatorsko postajo. Ureditev elektrike na tem 
področju je po novi zakonodaji na strani Elektra. Naj pa bi se zadeve do konca leta 2023 dokončale, 
tako kot je določeno s pogodbo. 
 
Vesna Kranjc prosi za pisno poročilo s terminskimi plani. 
 
Ida Filipič Pečelin je vprašala, če je kakšen poseben problem, da še niso zaključeni vsi razpisi za 
zagotovitev proračunskih sredstev. Zakaj tako pozno?  
Ne strinja se z oceno stanja v poročilu, da se proračun izvaja tekoče in brez večjih težav. 
 
Olga Vončina je odgovorila, da gre za utečen potek v zadnjih letih, razpisi se objavijo nekje v 
pomladanskem času, rezultati so znani konec poletja. Nimajo vsi razpisi enake dinamike. Potrebne so 
dokazila, dopolnila. Potek je normalen in poteka brez težav. 
 
Matija Podobnik je povedal, da je bila v letu 2021 zelo podobna realizacija kot v letu 2022. 
 
Matej Gregurovič je vprašal za katere projekte so bila dana povpraševanja po izvajalcih in jih niso 
uspeli dobiti. 
 
Matija Podobnik je odgovoril, da gre za ureditev ceste proti Idriji in za pločnike Selo. Oba ta projekta 
je peljala država, tudi razpise, občina je samo sofinancer. S strani države je prišla informacija, da se 
lahko investicije, ki niso začete tudi ukinejo. Da se to ne bi zgodilo, se je občina zelo angažirala. 
 
Olga Vončina je povedala, da so izvajalci v poslovni coni namesto konec lanskega leta začeli delati 
šele konec maja letos. Prav tako so se z zamikom začeli delati pločniki v Novi vasi in enako ureditev 
ceste na Ulici Maksima Sedeja. 
 
Maja Justin Jerman je povedala, da so svetniki potrdili idejno zasnovo za izvedbo Centra z Žirov s 
precej pripombami podanimi na odborih in občinski seji. Vprašala je na podlagi česa in na kakšen 
način je bila podpisana pogodba. 
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Matija Podobnik je povedal, da je bil sprejet sklep, da se projekt ureditve centra pelje naprej.  
 
Jana Peternel je pojasnila, da je bilo na podlagi idejne zasnove, ki je bila javno predstavljena in 
predstavitve OS prejetih več pripomb in predlogov. Na OS je bil sprejet sklep, da se gre v nadaljnje 
aktivnosti. Vse te pripombe so bile podane zraven razpisne dokumentacije. Izbrani projektant je bil z 
njimi seznanjen in dogovorjeno je, da se jih poleg idejne zasnove tudi upošteva pri nadaljnjem 
projektiranju centra. Načrtuje se skupni sestanek na katerem bodo predstavniki zainteresiranih 
občanov (eden od njih bo g. Stane Kosmač s katerim je dogovorjeno, da občini posreduje spisek 
imen) in projektanta. S sestankom se je čakalo tudi zaradi nakupa hiše Demšar, kar bi posledično 
spremenilo sam izgled trga. 
Razpis za izbor projektanta se je po potrditvi idejne zasnove peljal naprej, izveden je bil javni razpis. 
Projektant je bil izbran. 
 
Jože Petrovčič je vprašal, če je v pogodbi navedeno, da se podane pripombe upoštevajo. 
 
Jana pojasni, da so bile pripombe navedene v razpisni dokumentaciji in, da se bodo poskusile v 
največji meri tudi upoštevati. 
 
Maja Justin Jerman pove, da ima pri izbiri izvajalca, kateri je projektiral že športno dvorano, slab 
občutek. 
 
Jana Peternel je povedala, da je bil javni razpis javno objavljen. Na razpis se je prijavil samo en 
ponudnik. Prvotni razpis je bil razveljavljen zato, ker prijavljeni ni imel dovolj razpoložljivega kadra. 
 
Ida Filipič Pečelin vpraša zakaj ni bil odprt javni natečaj, ki bi podal več različnih idej in rešitev. 
 
 Maja Justin Jerman pove, da je bil drugi rok za prijavo izjemno kratek, ravno med poletnimi 
počitnicami. 
 
Jana Peternel razloži, da je na portalu javnih naročil možno pozvati naročnika za podaljšanje roka za 
prijavo, vendar ni bilo podane nobene pobude za podaljšanje. 
 
Božidar Cankar je vprašal, če se z rebalansom proračun potrdi, se bo razpis za ureditev centra 
razveljavil?  
 
Matija pojasni, da je projektant izbran, pripravil se bo izvedbeni projekt, ki ga bo OS dobil v potrditev. 
 
Matej Gregurovič je vprašal, če je projektantska naloga del razpisne dokumentacija. 
 
Matija Podobnik odgovori, da je tako.  
 
Jože Stanonik predlaga v sprejem naslednji  
 
SKLEP ŠT. 31/2022 
Občinski svet Občine Žiri sprejme Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Žiri za leto 2022 v 
obdobju od 1.1. do 30.6.2022. 

Sklep je bil sprejet z 12 glasovi ZA in 1 glasom PROTI. 

 
Ad 4.) Obravnava in sprejem predloga drugega rebalansa proračuna Občine Žiri za leto 2022 



Občina Žiri, Loška cesta 1 , 4226 Žiri / tel. – 04 50 50 700 / fax. 04 51 05 444 / obcina.ziri@ziri.si / www.ziri.si 

 
Jože Stanonik je povedal, da so bili osnovi razlogi za pripravo rebalansa uskladitev vrednosti investicij 
glede na dinamiko izvedbe do konca leta 2022, zagotovitev dodatnih sredstev na postavki Ureditev 
centra Žirov na nakup zemljišča z objektom in manjše prerazporeditve glede na tekoče izvajanje 
proračuna. 
Ocena stanja je, da je bil proračun Občine Žiri sprejet na 15. seji OS Občine Žiri, dne 2.12.2021, Odlok 
o proračunu Občine Žiri pa je bil objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin, št. 61/21, dne 
3.12.2021. 
Rebalans 1. proračuna Občine Žiri za leto 2022 je bil sprejet na 16. redni seji OS, dne 24.3.2022.  
Ker je prišlo do nepredvidenih okoliščin in potreb po odkupu nepremičnin, se predlaga tudi 
dopolnitev načrta ravnanja s stvarnim premoženjem na strani pridobivanja nepremičnega 
premoženja.  
 
Mitja Kozamernik je povedal, da je odbor za gospodarstvo točko obravnaval.  
Prosili so, da se do OS obnovi tabela stroškov porabljenih za projekt ureditve centra Žirov. Postavili so 
tudi vprašanje zakaj je prišlo do povišanja materialnih stroškov osnovne šole Žiri. Odbor za 
gospodarstvo se je seznanil s predlogom drugega rebalansa proračuna Občine Žiri. 
 
Sašo Pečelin je povedal, da je odbor za negospodarstvo to točko obravnaval. Prav tako so imeli 
vprašanje glede povečanja materialnih stroškov OŠ Žiri. Zanimalo jih je tudi kako je z zagotovitvijo 
sredstev za projektanta centra Žirov. 
 
Peter Podobnik je povedal, da so tudi na odboru za prostor točko obravnavali. Glede povečanja 
materialnih stroškov OŠ Žiri jih je zanimalo ali za izdajanje zahtevkov iz strani OŠ obstajajo zakonsko 
določeni roki. 
 
Jana Peternel je pojasnila, da je bilo s 1. rebalansom proračuna za leto 2022 na proračunski postavki 
za Ureditev centra Žirov zagotovljenih 95.000€, v začetku aprila se je urejalo parkirišče zato se je 
takrat prerazporedilo 40.000€, predvsem za ta namen. Dodatno se je v mesecu maju prerazporedilo 
43.000€. 16.6.2022 je bil objavljen razpis, prejeli smo ponudbo v vrednosti 160.000€ poleg DGD in 
PGD dokumentacije, PID. Pri naši pravnici je bilo pred objavo razpisa preverjeno ali je v proračunu za 
to leto potrebno zagotoviti tudi sredstva za projekt izvedenih del in projektantski nadzor. Tako smo v 
pogodbo oz. javni razpis vključili oddolžni pogoj, da lahko, glede na to, da ne vemo točno kdaj bomo 
projekt izvedli, naknadno zagotovimo proračunska sredstva.  
 
Nina Lukan je razložila kako je s stroški povezanimi z povečanjem materialnih stroškov za OŠ. 
Pri pregledu proračuna so ugotovili, da je na postavki denarja namenjenega za te stroške praktično 
zmanjkalo, zato so OŠ pozvali naj sporočijo kakšne stroške planirajo do konca leta. Ugotovili so, da so 
v lanskem letu poslali za cca 51.000€ zahtevkov, v letošnjem letu pa so imeli do sedaj že za dobrih 
58.000€ stroškov. V OŠ do konca leta pričakujejo še za cca 50.000€. 
Povečanje stroškov je predvsem na račun ogrevanja. 
Pod materialne stroške poleg plina in ogrevanja spadajo tudi elektrika, zavarovanja, varovanje, 
komunalne storitve,… Te stroške se težko planira. 
 
Andrej Poljanšek ponovno pojasni zakaj je prišlo do povečanje proračunske postavke ureditve 
Jezernice. 
 
Sašo Pečelin je vprašal od kje je podatek, da se za materialne stroške OŠ Žiri v naslednjih treh 
mesecih predvideva dodatnih 50.000€. Zanimajo ga tudi stroški ogrevanja športne dvorane, če so ti 
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stroški na postavki materialnih stroškov OŠ Žiri.  In koko je s stroški ogrevanja, glede na to da je 
toplotna črpalka večkrat v okvari in, da so stroški kurilnega olja drastično narasli. 
  
Nina Lukan pojasni, da so iz OŠ poslali tabelo, ki so jo svetniki naknadno prejeli, iz katere je razvidno 
kakšne stroške pričakujejo do konca leta (od maja do decembra).   
 
Gregor razloži vprašanje glede ogrevanja športne dvorane. Pove, da so v mesecu januarju in februarju 
naredili evidenčno zbiranje ponudb, izbrali so najugodnejšega ponudnika T3tech, kateri so servisirali 
toplotno črpalko. Zamenjali so izmenjevalec in kompresor. Po tem je en kompresor ponovno nehal 
delovati. Poklicali so servis, vnovčili garancijo, nakar so se z izvajalcem dogovorili, da se zaradi 
zmanjšanja stroškov vgradi rabljen oz. na novo obnovljen kompresor. Poklican je bili tudi Petrolov 
programer, ki je v osnovi programiral sistem. Zaenkrat črpalka deluje. Se bo pa več pokazalo, ko se bo 
začela kurilna sezona. 
Športna dvorana se ogreva s toplotno črpalko, sanitarna voda pa se ogreva s plinom. Upravljalcu je 
bila izdana naročilnica, da je sam sistem optimiziral in s tem se je precej zmanjšala dejanska poraba. 
Za porabo elektrike še ni določen faktor za razdelitev stroškov OŠ in športne dvorane. Vse ostale 
postavke so že ločene. 
 
Olga Vončina pojasni, da se tudi stroški spremljajo ločeno. 
 
Gregor pojasni, da se stroški prerazporedijo glede na določen količnik, tako da se tudi znotraj 
proračuna lahko ločeno spremljajo stroški za športno dvorano in za OŠ s povezovalnim delom. 
Razdeliti je potrebno še elektriko. 
 
Sašo Pečelin je vprašal kakšni so bili stroški popravila toplotne črpalke. 
 
Gregor Mlinar je odgovoril, da bodo točne podatke sporočili naknadno, se je pa za večji del naknadno 
nastalih stroškov uveljavljalo garancijo, strošek občine je bil v glavnem plačilo programerja. 
 
Sašo Pečelin je vprašal, če so stroški ogrevanja športne dvorane v okviru planiranih. 
 
Gregor pojasni, da stroške plina plačuje občina, kar pa se tiče ogrevanja s strani toplotnih črpalk 
strošek Arsa plačuje občina, elektrika še ni razdeljena. 
 
Sašo Pečelin je vprašal še od kje je materialni strošek OŠ 115.000€. 
 
Olga pojasni, da je 28.000€ še za lansko leto, za november in december, zato, ker so iz OŠ zahtevek 
poslali šele v letu 2022. Potrebno bo priti na tekoče, da se bodo zahtevki izdajali tekoče za vsak 
mesec posebej in ne, da izdajo samo dva zahtevka na leto.    
 
Sašo Pečelin je vprašal, če so kakšni zakonsko določeni roki za izdajanje zahtevkov. 
 
Olga odgovori, da je za OŠ zakon to, kar jim reče občina, drugih določil ni. Ko se sprejme proračun se 
OŠ obvesti o razpoložljivih sredstvih, OŠ ima navodilo, da na podlagi nastalih stroškov občini izdajo 
zahtevke, utemeljene z dokumentacijo. Gre za vzajemno sodelovanje, težava pa je v tem, da 
zahtevkov ne izdajajo tekoče. 
 
Božidar Cankar opozori na neprisotnost ravnatelja OŠ na občinskem svetu, da bi lahko podal svoje 
obrazložitve. 
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Matej Gregurovič je vprašal zakaj se zahtevkov ne izdaja sproti. 
 
Olga je odgovorila, da na to vprašanje nima konkretnega odgovora. 
 
Vesna Kranjc je vprašala kako ti zahtevki izgledajo, je to določeno v pogodbi. 
 
Nina je pojasnila, da v pogodbi ni eksplicitno določeno kako naj bi ti zahtevki izgledali. Za leto 2021 je 
bilo z OŠ dogovorjeno, da občini vnaprej pošljejo seznam načrtovanih stroške do konca leta. Pri 
ostalih zavodih je praksa, da izdajo redne zahtevke s priloženimi računi, pri OŠ pri tem niso bili 
uspešni.  
 
Vesna Kranjc je komentirala, da naj se v času notranje revizije naredi tudi revizija poslovanja med OŠ 
in občino in, da se ugotovijo pomanjkljivosti ter, da revizija, da priporočila, ki jih bosta nov župan in 
občinska uprava upoštevala in s tem lažje poslovala. 
 
Jože Petrovčič je podal komentar na ne izstavljanje računov. 
 
Vesna Kranjc je vprašala zakaj je v rebalansu proračuna dodanih 10.000€ namenjenih civilni zaščiti. 
 
Andrej Poljanšek je pojasnil, da gre za nakup opreme za enoto druge ekipe prve pomoči, ki jo občina 
organizira preko Rdečega križa. Ta ekipa pride v primeru nujnih zadev pod okrilje občine. Sredstva so 
namenjena nakupu opreme in izvedbi izobraževanja. 
Drugi del sredstev bi bil namenjen za nakup paketov prve pomoči za primer ujme. 
 
Janez Tratnik, poveljnik štaba civilne zaščite v Žireh, je povedal, da se glede na vremenske razmere v 
zadnjem času nujno potrebuje dopolnitev opreme. Dopolnila se je oprema za nujno pokrivanje streh. 
Ta oprema bi se razdelila na 4 pakete, za vsa štiri gasilska društva, ki pa se v primeru potreb prenaša 
med društvi. 
Ekipa prve pomoči je bila sestavljena predvsem iz predstavnikov tabornikov in skavtov. 
 
Božidar Cankar je vprašal, če je prav razumel, da so bila ta sredstva že zagotovljena vendar porabljena 
z druge namene. 
 
Jože Stanonik je pojasnil, da so bila sredstva res porabljena, vendar prav tako za namen civilne 
zaščite. Župani občin Železniki, Škofja Loka, Gorenja vas in Žiri so se dogovorili, da  se določena 
sredstva nameni nakupu terenskega avtomobila za Gorsko reševalno službo. Gorsko reševalna služba 
nudi svoje usluge občanom vseh štirih občin.  
 
Vesna Kranjc opozori, da se na proračunsko postavko ni dodalo ampak vrnilo 10.000€. 
Vpraša kje je ta avtomobil GRS lociran. 
 
Jože Stanonik pojasni, da je to odvisno od akcije, ki jo izvajajo. V eni od teh 4 občin, tudi v Žireh.  
 
Vesna Kranjc opozori, da če občina financira 10.000€ ali več sredstev v določen predmet, mora to biti 
v načrtu razpolaganja z premičnim premoženjem in v načrtu, ki ga potrdi občinski svet. 
 
Peter Podobnik je prosil za razlago povečanja postavke za investicijsko vzdrževanje vodovodov. 
 
Franci Kranjc pove, da je bilo v letošnjem proračunu planiranih 20.000€ za investicijsko vzdrževanje. 
Par mesecev nazaj je na glavni vodovodni cevi pred Zadružnim domov prišlo do defekta. Ob sanaciji 
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se je ugotovili, da so salonitne cevi v zelo slabem stanju. Cevi so zamenjavi in s tem obnovili okoli 
125m vodovoda. Drugi del stroškov je bila večja sanacija vodovoda na Mladinski ulici. 
Pri investicijskem vzdrževanju vodovoda oz. cest je zaradi nepredvidenih izrednih dogodkov zelo 
težko predvideti realizacijo. 
 
Matej Gregurovič je vprašal, če ima občina kakšne konkretne načrte z nakupom Demšarjeve hiše in 
ureditvijo centra. 
 
Matija Podobnik pove da trenutno še ne, bodo pa projekti stekli dalje po sprejetju predloga na 
občinskem svetu. 
 
Jana Peternel je povedala, da se je z rebalansom planiranih dodatnih 130.000€, znesek je manjši, ker 
se predvideva, da projektna dokumentacija ne bo izvedena v letošnjem letu. 
 
Podžupan je dal na glasovanje naslednji 

SKLEP ŠT. 32/2022 
Občinski svet Občine Žiri sprejme odlok o spremembi odloka o proračunu Občine Žiri za leto 2022 v 
predloženem besedilu. 
 
SKLEP ŠT. 33/2022 
Občinski svet Občine Žiri sprejme dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Žiri 
za leto 2022 po predloženem seznamu. Načrtovani odhodki se uskladijo z rebalansom proračuna 
Občine Žiri. 
 
Sklep je bil sprejet z 9 glasovi ZA, 1 glasom PROTI ter 3 VZDRŽANIMI glasovi. 

 

Ad 5.) Predlog ekonomske cene programov predšolske vzgoje 
 
Jože Stanonik pojasni, da se iz proračuna občine vrtcem zagotavljajo sredstva v višini razlike med 
ceno programov in plačilom staršev. Cene programov vsebuje stroške vzgoje, varstva in prehrane. 
Dvig cen programov je posledica sprememb pri izplačilu plač, povišanje zneskov povračil, nadomestil 
in drugih prejemkov po Kolektivni pogodbi za dejavnost vzgoje in izobraževanja. Povišali so se zneski 
pokojninske premije, zavarovanj in stroški živil in materialni stroški. K zvišanju letnega obsega 
stroškov je pripomoglo tudi odprtje dodatnega 13. oddelka prvega starostnega obdobja. 
Predlaga se povišanje glede na priloženo tabelo. 
 
Mitja Kozamernik je povedal, da se je odbor za gospodarstvo s to točko seznanil in niso imeli 
pripomb. 
 
Sašo Pečelin pove, da se je odbor za negospodarstvo s to točko seznanil in niso imeli pripomb. 
 
Podžupan je dal na glasovanje naslednji 

SKLEP ŠT. 34/2022 
Občinski svet Občine Žiri sprejme predloženi sklep o določitvi cen programov predšolske vzgoje na 
območju Občine Žiri. 
 
Sklep je bil sprejet z 13 glasovi ZA. 
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SKLEP 
O določitvi cen programov predšolske vzgoje na območju Občine Žiri 

 
1. 

Cene programov predšolske vzgoje na območju občine Žiri znašajo mesečno na otroka: 
 

PROGRAM CENA 

Prvo starostno obdobje 519,00 EUR 

Kombinirani oddelek 429,00 EUR 

Drugo starostno obdobje 389,00 EUR 

 
2. 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporablja pa se od 
1.10.2022. 
 
Sklep je bil soglasno, s 13 glasovi ZA, sprejet. 

 

Ad 6.) Sklep o določitvi javne infrastrukture na področju kulture 
 
Nataša Kopač pojasni, da v skladu z Zakonom o uresničevanju javnega interesa za kulturo sestavljajo 
javno infrastrukturo na področju kulture nepremičnine in oprema, ki so v javni lasti in so namenjene 
kulturi. Občinskemu svetu se predlaga, da določi javno infrastrukturo na področju kulture za 
Kompleks Žirovske pristave in za Spominki park ob Jobstovi cesti. Seznam vseh nepremičnin je 
razviden iz priloženega grafičnega prikaza. 
Nepremičnina se zaznamuje v zemljiški knjigi kot javna kulturna infrastruktura, evidenco pa vodi 
Ministrstvo za kulturo. 
 
Peter Podobnik pove, da je odbor za prostor to točko obravnaval in se s predlogom strinjajo. 
 
Maja Justin Jerman pove, da jo veseli, da je do teh sklepov prišlo. S tem se bo lahko pridobilo 
dodatna finančna sredstva. Pove, da dela ureditve parka tečejo strokovno. Konzervatorski načrt je bil 
iz proračuna izločen zaradi sprememb, ki so nastale v realnem stanju naše dediščine v 10 letih. Zdaj 
se pripravlja Strokovna zasnova vrednotenja dediščine in prostora. To zdaj potrjuje Ministrstvo za 
kulturo in bo osnova za pripravo OPPN Starih Žirov. Apelira na bodoče svetnike in župana, da bodo v 
bodoče bolj pozorni na ohranjanje naše dediščine za naše potomce. 
 
Matej Gregurovič je vprašal iz kakšnega razloga je v sklopu Spominskega parka tudi parcela na kateri 
je košarkarsko igrišče. 
 
Nataša Kopač pove, da posebnega razloga za to ni, je pa prednost v tem, da bi lahko v primeru 
javnega razpisa lahko kandidirali za dodatna finančna sredstva. 
 
Andrej Poljanšek je odgovoril, da status javne infrastrukture na področju kulture na OPN ne vpliva, se 
bo pa upošteval pri pripravi OPPN za Stare Žiri. 
 
Maja Justin pove, da ne vidi težav, da ta parcela ostane vključena. 
Predlaga še, da se doda še stara cerkev s prezbiterijem. 
 
Nataša je pojasnila, da se parcele lahko dodajo v kolikor se strinja občinski svet. 
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Andrej doda še, da stara cerkev do sedaj ni bila nikoli zaščitena. 
 
Podžupan je dal na glasovanje naslednji 

SKLEP ŠT. 35/2022 
Občinski svet Občine Žiri sprejme sklep o določitvi javne infrastrukture na področju kulture, in sicer 
za: Kompleks Žirovska pristava (št. stavbe 362, parc. št. *42, *43, 659, 631, 632, *227, *228, k.o. Žiri 
in Spominski park ob Jobstovi cesti: 852/4, 844/3, k.o. Žiri 
S pripombo; na seji občinskega sveta se doda še Stara cerkev s prezbiterijem (parc. Št. 663/19, 
663/15, *65/3, 663/16 in 663/18, k.o. Žiri). 
 
Sklep je bil sprejet soglasno, s 13 glasovi ZA. 

 

Ad 7.) Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena za nepremičnine v lasti občine 
Žiri 
 
Andrej Poljanšek je pojasnil, da je Občina Žiri od nastanka leta 1995 pridobivala javna zemljišča za 
javne površine, tako s prenosom lastništva z KS Žiri, kot Občine Škofja Loka, kot z nakupom od fizičnih 
in pravnih oseb. V postopkih izvzema iz javnega dobra je tudi veliko parcel postalo lastnina občine. 
Obratni proces se do sedaj ni izvajal, zato je število parcel v lasti Občine Žiri naraščalo. Z vidika 
prostorske zakonodaje je pravilno, da imajo parcele v javni rabi status javnega dobra, hkrati pa javno 
dobro ne bo obdavčeno v predvideni obdavčitvi nepremičnin, zato gre s tem tudi za zmanjšanje 
predvidene davčne obremenitve občine.   
Glavni razlogi so tudi, da se s tem prepreči prisostvovanje, z določitvijo javnega dobra je omogočen 
dostop vsem občanom in pa s tem pridobijo parcele najvišji rang zaščite in o izločitvi iz javnega dobra 
odloča občinski svet. 
Finančnih posledic ni. 
 
Mitja Kozamernik pove, da se je odbor za gospodarstvo s to točko seznanil in niso imeli pripomb. 
 
Peter Podobnik je povedal, da se je tudi odbor za prostor s to točko seznanil in niso imeli pripomb. 
 
Vesna Kranjc je predlagala, da se popravi v sklepu namesto » v lasti občine Žiri« v »v upravljanju 
Občine Žiri«. 
 
Podžupan je dal na glasovanje naslednji 

SKLEP ŠT. 36/2022 
Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07-uradno prečiščeno 
besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18 – ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 – 
ZIUZEOP-A in 80/20 – ZIUOOPE), 7. in 16. člena Statuta Občine Žiri (Ur. L. RS št. 68/2017) in 245. 
člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 61/17 in 199/21 – ZureP-3= je Občinski svet 
Občine Žiri na svoji 18. redni seji, dne 13.10.2022 sprejel 
 

SKLEP 
O pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v upravljanju občine Žiri 
 

                                                                       1.člen 
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Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena pridobijo nepremičnine, ki so v upravljanju 
Občine Žiri in so navedene v prilogi 1. 
 

                                                                               2.člen 
Na podlagi tega sklepa občinska uprava izda odločbo, s katero se ugotovi, da imajo navedene 
nepremičnine status grajenega javnega dobra lokalnega pomena. Po pravnomočnosti odločbe se 
predlaga zaznamba statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v zemljiški knjigi. 

 
                                                                             3.člen 

 
Ta slep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
Sklep je bil sprejet soglasno, s 13 glasovi ZA. 

 

Ad 8.) Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena za nedefinirano javno dobro na 
območju občine Žiri 
 
Andrej Poljanšek je pojasnil, da so pristojna ministrstva (Ministrstvo za infrastrukturo za področje 
regionalnih cest in Ministrstvo za okolje za področje vodotokov) v preteklih letih izvedli »lastninjenje 
javnega dobra« na parcelah, ki so bile v preteklosti določene kot javno dobro brez definiranega 
lastnika. Sedaj so v zemljiški knjigi zavedene kot last RS ( npr. Reka Sora, regionalna cesta). Preostale 
parcele t.i. nedefiniranega javnega dobra pa želimo prenesti v grajeno javno dobro lokalnega pomena 
v lasti občine Žiri, s čimer se pridobi tudi formalno upravljalno pravico na teh parcelah. Trenutno je 
vprašljivo tudi podeljevanje služnosti na teh parcelah, saj lastnik ni znan.  
Pove, da je bil pred kratkim na sestanku na Agenciji za vode v Kranju. To se trenutno ureja tudi v 
občini Škofja Loka. 
S tem predlogom ne gre v javno dobro nič novega. 
 
Mitja Kozamernik pove, da se je odbor za gospodarstvo s to točko seznanil in niso imeli pripomb. 
 
Peter Podobnik je povedal, da se je tudi odbor za prostor s točko seznanil, ga podpira in so bili brez 
pripomb. 
 
Podžupan je dal na glasovanje naslednji 

SKLEP ŠT. 37/2022 
Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 – uradno prečiščeno 
besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18 – ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 – 
ZIUZEOP-A in 80/20 – ZIUOOPE), 7. in 16. člena Statuta Občine Žiri, (Ur. L. RS., št.: 68/2017) in 245. 
člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 61/17 in 199/21 – ZureP-3) je Občinski svet 
Občine Žiri na svoji 18. redni seji, dne 13.10.2022 sprejel 

SKLEP 

O pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v upravljanju občine Žiri 

                                                                      1. Člen 
Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena pridobijo nepremičnine, ki so javno 
dobro brez definiranega lastnika in so navedene v prilogi 1. 

2. člen 
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Na podlagi tega sklepa občinska uprava izda odločbo, s katero se ugotovi, da imajo navedene 
nepremičnine status grajenega javnega dobra lokalnega pomena. Po pravnomočnosti odločbe se 
predlaga zaznamba statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v zemljiški knjigi. 

 

3. člen 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

Sklep je bil s 13 glasovi ZA, soglasno sprejet. 

Ad 9.) Sklep o določitvi vrednosti točke za obračun NUSZ v letu 2023 
 
Andrej Poljanšek je povedal, da je bil v 10/2019 sprejet nov odlok, ki ga je bilo potrebno sprejeti po 
razveljavitvi Zakona o davku na premoženje. Letna vrednost točke za odmero nadomestila za 
posamezno odmerno leto se določi tako, da se vrednost točke iz predhodnega leta revalorizira z 
letnim indeksom rasti cen življenjskih potrebščin, kot ga za predhodno leto izračunava Statistični urad 
RS. Ugotovitveni sklep o revalorizaciji na predlog župana sprejme  občinski svet. 

Vsi trije odbori so to točko obravnavali, in se s predlaganim strinjajo. 

Podžupan je dal na glasovanje naslednji 

SKLEP ŠT. 38/2022 
Na podlagi 13. člena Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Žiri 
(Uradno glasili slovenskih občin št.: 53/2019) je občinski svet občine Žiri na predlog župana na svoji 
18. redni seji, dne 13.10.2022, sprejel ugotovitven sklep: 
 

UGOTOVITVENI SKLEP 

O določitvi vrednostne točke za odmero nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča na območju 
Občine Žiri za leto 2023 

1.člen 

Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za posamezno leto se določi 
tako, da se vrednost točke predhodnega leta revalorizira z letnim indeksom rasti cen življenjskih 
potrebščin po podatkih Statističnega urada Republike Slovenije. Indeks rasti življenjskih potrebščin, 
za obdobje pred letom za katero se nadomestilo odmerja znaša 1,082. 

 

2.člen 

Ugotovi se, da znaša revalorizirana vrednost točke za odmero nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča (NUSZ), na območju Občine Žiri za leto 2023, 0,00589 EUR. 

 

3.člen 

Ta sklep začne veljati z dnem objave v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporabljati pa se začne s 
1.1.2023. 

Sklep je bil s 13 glasovi ZA, soglasno sprejet. 
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Ad 10.) Pobuda za izdelavo strategije starosti prijazne občine Žiri 
 
Nataša Kopač je povedala, da so s strani Lokalne akcijske skupine prejeli pobudo za izdelavo 
Strategije starosti prijazne občine Žiri. Lokalna akcijska supina je bila ustanovljena v času, ko je 
potekal projekt TAAFE, ki se je z junijem 2022 zaključil. Videli so potrebo po sistematičnem in 
trajnostnem nadaljevanju teh aktivnosti.  
Strategije je razvojni dokument občine. Gre za študijo, ki se pripravi s pomočjo vseh deležnikov, ki so 
vključeni v to skupino. Gre za podroben pregled stanja, potreb in želja na področju staranja, 
opredelijo se strateški cilji in mehanizmi za njihovo uresničevanje, ter priprava letnega s finančnim 
ovrednotenjem. V tem času je bil uspešno zaključen brezplačen tečaj oskrbe starejšega svojca, ki se 
ga je udeležilo kar nekaj tečajnikov. Potekli so tudi tečaji prostovoljcev, želja pa je, da se prostovoljci 
vključijo v delo doma starostnikov. Želijo, da bi dom oživel in bi postal nek center dolgotrajne oskrbe 
v kraju. 
Pridobljena je bila ena informativna ponudba za pripravo strategije, po Zakonu o javnem naročanju 
se morajo pridobiti tri ponudbe. V primeru potrditve OS se bo šlo v nadaljnje projekte. 
 
Mitja Kozamernik je povedal, da so to točko na odboru za gospodarstvo obravnavali in se z njo 
strinjajo. 
 
Sašo Pečelin je povedal, da so točko na odboru za prostor obravnavali. Prosili so za podrobno 
poročilo projekta TAAFE.  S predlogom se strinjajo. 
 
Vesna Kranjc je vprašala na kateri proračunski postavki so zagotovljena sredstva za pripravo 
strategije. 
 
Nataša Kopač pove, da gre za informativno ponudbo in, da se na današnji seji ne govori o finančnih 
okvirih, temveč samo o pobudi za nadaljevanje zastavljenega projekta. Naslednja sestava OS bo 
potrjevala nov proračun, kjer bo projekt finančno opredeljen.  
 
Jože Stanonik je povedal, da je ob prevzemu funkcije zagotovil, da ne bo začenjal nobenih novih 
projektov, bo pa zagotovil nadaljevanje že zastavljenih projektov. 
 
Mitja Kozamernik je vprašal kdaj se bo strategijo naročilo. 
 
Nataša Kopač pove, da se bodo aktivnosti začele potem, ko bo potrjen proračun za leto 2023 oz., ko 
bo šel proračun v 1. branje. 
Do naslednje seje se bo pripravilo poročilo o projektu TAAFE in poročilo o projektu Prostoferja. 
 
Božidar Cankar je vprašal kako je s koordinatorjem. 
 
Nataša Kopač je pojasnila, da je bila podjemna pogodba s koordinatorjem sklenjena do 06/2022, ko je 
bil zaključen projekt TAAFE.  
 
Božidar Cankar je vprašal, če ima Dom starejših željo pri sodelovanju v projektu. 
 
Nataša Kopač odgovori, da bi si občina želela boljše sodelovanje iz strani doma pri projektu. 
Pojasni, da je dom trenutno polno kadrovsko popolnjen (dobijo še tri tehnike), v tem trenutku pa še 
ni polno zaseden. 
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Bernarda Lukančič pove, da je bila strategija narejena 14 let nazaj z društvom upokojencev. V teh 
letih se je veliko spremenilo. Zato se ji zdi pomembno, da se ponovno naredi nek celosten pregled 
potreb starostnikov. 
 

Podžupan je dal na glasovanje naslednji 

SKLEP ŠT. 39/2022 
Občinskemu svetu predlagamo, da se v sodelovanju s člani lokalne akcijske skupine ter občine Žiri 
pristopi k pripravi Strategije starosti prijazne občine Žiri. 

Sklep je bil sprejet s 11 glasovi ZA in 2 VZDRŽANIMA glasovoma. 

Ad 11.) Zaprosilo za obrazloženo mnenje o prijavljenih kandidatih za ravnatelja Glasbene šole 
Škofja Loka 
 
Vesna Kranj, predsednica KMVI, je pojasnila, da je občina Žiri dne 27.9.2022 s strani Glasbene šole 
Škofja Loka prejela zaprosilo za obrazloženo mnenje o prijavljenih kandidatih za Glasbeno šolo Škofja 
Loka. Občina Žiri je poleg Občine Železniki, Občine Škofja Loka in Občine Gorenja vas ustanoviteljica 
in zato ima določene pravice in obveznosti. Na razpis za ravnatelja Glasbene šole Šk. Loka sta  prispeli 
dve vlogi, vloga ga. Irene Kržišnik in g. Klemna Karlina. Po pregledu prijav s prilogami se je KMVI 
odločila, da sta oba primerna. Za oba kandidata KMVI poda pozitivno mnenje, oba izpolnjujeta 
pogoje in sta usposobljena za delo ravnatelja. Razgovori s kandidatoma bodo 24.11.2022. 
 

Sašo Pečelin je povedal, da se je odbor za negospodarstvo seznanil s poročilom KMVI in se z njim 
strinja.  

Podžupan je dal na glasovanje naslednji 

SKLEP ŠT. 40/2022 
Občinski svet Občine Žiri na podlagi prijav na prosto delovno mesto ravnatelja Glasbene šole Škofja 
Loka podaja pozitivno mnenje k obema kandidatoma za katera je Svet šole ugotovil, da izpolnjujeta 
pogoje za ravnatelja. Oba kandidata izpolnjujeta zakonske pogoje za ravnatelja ter sta glede na 
predložena dokazila in razvojne programe usposabljanja za opravljanja funkcije ravnatelja 
Glasbene šole Škofja Loka. 

Sklep je bil s 13 glasovi ZA, soglasno sprejet. 

Ad 12.) Volitve za elektorja in kandidata za člana Državnega sveta 
 
Vesna Kranjc, predsednica KMVI, je povedala, da smo prejeli vloge, da se na občino poda predloge za 
elektorja in državne svetnike. 
Volitve bodo potekala 23. in 24.11.2022. KMVI je ugotovila, da je potrebno pozvati politične stranke 
in liste zastopane v OS, da podajo predloge za največ enega elektorja in za največ enega državnega 
svetnika, ki bo kandidiral za Državni svet RS. Do roka so prispele tri vloge, in sicer tri vloge za elektorja 
in ena vloga za državnega svetnika. Za državnega svetnika kandidira Gregurovič Matej (predlagatelj 
Lista za Žiri), za elektorja pa Gregurovič Matej (predlagatelj Lista za Žiri), Podobnik Peter (občinski 
odbor SDS) in Žakelj Vladimir (predlagatelj občinski odbor NSi). Tekom današnjega dne je Lista za Žiri 
umaknila predlog za elektorja, za Gregurovič Mateja. Torej sta kandidata za elektorja dva, Podobnik 
Matej in Žakelj Vladimir. 
Pravila volitev za elektorja in kandidata za člana Državnega sveta je Občina Žiri sprejela leta 2017. 
Volitve morajo biti tajne. Pripravili so glasovnice. Voli se enega elektorja in enega čkandidata za člana 
Državnega sveta. 
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V potrditev je bila imenovana tri članska komisija: 
Predsednica: Vesna Kranjc 
Član: Sašo Pečelin 
Član: Marko Bogataj  
 
Podžupan, da dal na glasovanje potrditev komisije. 
 
Komisija je bila potrjena s 13 glasovi ZA. 
 
Izvedejo se tajne volitve. 
 
Vesna Kranjc je povzela rezultate tajnih volitev: 

Volitve so potekale nemoteno. Nepravilnosti ni bilo. Število prevzetih glasovnic je 13, število oddanih 
je 13, število uporabljenih glasovnic 13, število neuporabljenih glasovnic je 2. 

Elektor:   

- - Žakelj Vladimir je dobil 4 glasove 
- - Podobnik Peter je dobil 9 glasov 

Kandidat za člana Državnega sveta: 

- Gregurovič Matej je dobil 13 glasov 
 

Podžupan je dal na glasovanje naslednja sklepa: 

SKLEP ŠT. 41/2022 
Občinski svet Občine Žiri je na podlagi 7. člena pravil s tajnim glasovanjem izvolil Gregurovič 
Mateja, Loška cesta 53, Žiri, predlagatelja Lista za Žiri, za kandidata za člana Državnega sveta. 

Sklep je bil s 13 glasovi ZA, soglasno sprejet. 

SKLEP ŠT. 42/2022 
Občinski svet Občine Žiri je na podlagi 6. člena pravil s tajnim glasovanjem izvolil Podobnik Petra, 
predlagatelja občinskega odbora SDS, za predstavnika lokalne skupnosti Občine Žiri, elektorja, v 
volilno telo 9. volilne enote za volitve članov Državnega sveta. 

Sklep je bil s 13 glasovi ZA, soglasno sprejet. 

Ad 13.) Seznanitev s stroški Občine Žiri vezano na gradnjo Doma starostnikov Žiri 
 
Matija Podobnik je povedal, da je poročilo stroškov, ki jih je imela Občina Žiri v zvezi z gradnjo Doma 
starostnikov Žiri, podano v prilogi gradiva. 
 
Vsi trije odbori so točko obravnavali, odborniki so se s poročilom seznanili. Pripomb niso imeli. 
 

Ad 14.) Razno 
 

Ida Filipič Pečelin je vprašala kako daleč je projektiranje Zdravstvenega doma ter, če so bile v 
projektno nalogo vključene pripombe podane na obravnavi idejne zasnove. Zanima jo kako je z 
rešitvijo selitve starih predmetov, ki so trenutno locirane na podstrešju ZD. 
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Prosi, da se projektiranje ZD vodi na način, da se čim več pripomb upošteva in hkrati vključi druge 
strokovne službe. 

Opozori na težave pokrivanja belih lis – Gošo 5 projekt. Sugestira na večjo informiranost občine o 
poteku projekta. 

Jana Peternel pove, da se projektiranje ZD  nadaljuje na podlagi potrjene idejne zasnove. Projektant 
je s podanimi pripombami seznanjen (dvigalo, rampa, WC-ji v 2. nadstropju,…). Glede rampe je bil 
sestanek z lekarno, trenutno se čaka na strokovno mnenje z vidika požarne varnosti. Pridobiva 
projektne pogoje, pogovori so bili z lastniki sosednjih objektov, narejena je bila študija osenčenosti 
ter ogled s strani strojnika. Skratka projekt teče naprej. 

Matija Podobnik je pojasnil, da Gošo 5 projekt vodi država. Občina o poteku ni obveščena. So pa na 
spletu objavljeni kontakti in nekaj informacij o projektu. 

 

Martin Oblak je vprašal kako daleč so projekti ureditve ceste od krožišča do Norice, se planira 
preplastitev Loške ceste do Ike. 

 

Matija Podobnik pove, da je pripravljen idejni projekt za izgradnjo obvoznice od športne dvorane do 
Rakulka. Pripravljen je idejni projekt za cesto in idejno zasnovo za most. Nadaljne faze bo potrebno 
projektirati, to vodi država, DRI. Pripravlja se projektna naloga za naročilo naslednje faze projekta. 

Franci Kranjc je pojasnil, da se bo v sklopu rekonstrukcije ceste skozi industrijsko cono delno saniralo 
100 m ceste med Maprom in Iko, v sklopu razširjenega projekta. To je bilo vključeno dodatno. Upa se 
tudi na sofinanciranje. 
Preplastitve od Loške ceste do Ike trenutno ni v planu, bo pa potrebno pristopiti k bolj kvalitetni 
izvedbi sanacije te ceste. 
 
Vesna Kranjc je vprašala kdaj bo v Žireh sprejet nov OPN. Občani, ki bi želeli graditi na območju Žirov 
imajo velike težave z nakupi nezazidanih zemljišč. Zanima jo koliko je po novem OPN v Žireh dodatnih 
zazidljivih zemljišč. 
 
Matija Podobnik pojasni, da je sprejem OPN v vseh občinah dolgotrajen postopek. V Žireh manjkata 
mnenji od vodarjev in kmetijcev, pri obeh so že intervenirali. 
 
Andrej Poljanšek je povedal, da so iz strani Ministrstva za kmetijstvo dobili informacijo, da 
pregledujejo še 1/3 posegov in ter se bodo potrudili, da bodo čim prej končali. 
 Kar se tiče zazidljivosti, je stvar taka, da se s tem OPN  na trgu za potrebe individualne gradnjo ne bo 
veliko spremenilo. Nekaj novo zazidljivih parcel je sicer bilo, vendar so bila že opažena oz. 
dogovorjene za prodajo ob javni razgrnitvi.  
Ministrstvo za kmetijstvo je praktično vse predloge za nove zazidalne površine izločil z obrazložitvijo, 
da ima Občina Žiri dovolj zazidljivih stavbnih zemljišč. Na podlagi ZUREP3 je potrebno takoj pristopiti 
k pripravi novega OPN, potrebno bo določiti  območje širitve naselja Žiri. Dogovoriti se bo potrebno z 
Ministrstvom za kmetijstvo kam se bodo lahko Žiri širile.  
Bistvena sprememba tega OPN je umestitev obvoznice od Rakulka do Sela. 
 
Jože Stanonik se je zahvalil vsem svetnicam in svetnikom občinskega sveta v tem mandatu za delo in 
odpovedovanje v dobrobit vseh občanom Žirov ter vsem strokovnim sodelavcem in delavcem 
občinske uprave. Zahvalil se je tudi bivšemu županu in sedanjemu poslancu DZ, mag. Janezu Žaklju. 
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Novemu županu in občinskemu svetu pa je zaželel veliko delavne vneme in sreče v novem mandatu. 
 
Podžupan se je vsem prisotnim lepo zahvalil za udeležbo in sejo zaključil ob 22.30 uri. 
 
 
Zapisala        Podžupan 
Maja Mohorič                                                Jože Stanonik 
 


